

彰化縣大同國民中學語文領域(英語)公開觀議課教案(簡案)

單元名稱	康軒版B4L2 This must be the oldest machine in your store	授課教師	胡綺芳
教學時間	2022.03.09. 4th class 11:10-11:55	授課班級	807
教 學 研 究	學習表現	5-IV-3 能聽懂日常生活應對中常用語句，並能作適當的回應。 6-IV-1 樂於參與課堂中各類練習活動，不畏犯錯。	
	學習內容	1. To know the grammar. 2. To be able to speak the pattern.	
	教學策略	英-J-A1運用各種學習與溝通策略，精進英語文學習與溝通成效。 英-J-C2積極參與課內英語文團體學習活動，培養團隊合作精神。	
	評量方式	1. 參與程度 2.口語評量 3.讀寫評量	
教 學 活 動	教學流程及內容設計	時間	教學資源
	● 先備知識： Students have learned the new words.		(課前、課堂)
	一 準備： Show the forms of superlative.	5m	投影機和電子書
	二 課程教學：		
	1. Warm-up:		
	1-1 Review the forms of superlative and ask students in groups to write down the right forms on the board.	5m	
	1-2 Students finish a 3×3 bingo card. Ask students to answer the right superlative. The ones who first get two lines are winners.	5m	紙
	2. Review the sentence pattern and practice：		
	2-1 Have students discuss in pairs to write the questions and answers on the board.	10m	
	2-2 Let them practice the pattern. Choose one picture and ask for volunteers to give the questions and answers.	10m	
	三 綜合活動：		
	3-1 Choose 3 students to the front. Have each team to give an example sentences with the fixed superlative.	10m	
	3-2 Give the assignment.		